



Dokumentdatum: 2021-04-19

Utskriftsdatum: 2021-04-22

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnat 12.04

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Ludvig Lundin vald till ordförande

Elin Modig vald till sekreterare

Fanny Erstam vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Ludvig Lundin, William Ekström, Oskar Lönn, Elin Modig, Fanny Erstam, Moa Håkansson, Stina Röken, Wilma Karlsson

Medlemmar: Adrian Hultmark

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Hemsidan
  - Skapat en statistik flik.
- Referensgruppsmöte
  - Möte med SBN, under året har det varit svårt att nå ut med information till ettorna.
  - Workshop.
- Instatakeover
  - Geosektionen är ansvarig vecka 18, där Arktis har en av de dagarna.



Dokumentdatum: 2021-04-19

Utskriftsdatum: 2021-04-22

- **Vice ordförande**
- **Ekonomiansvarig**
  - ABF
    - Fortsatt kontakt, vad är det som krävs för att få pengar från studiecirkelarna.
  - Bankmöte
    - Ett möte ska bokas in där tjänster och bankkort kan diskuteras.
- **Utbildningsansvarig**
  - Bra respons på inriktningsskivellen. En till kväll är planerad till början av maj.
- **Eventansvarig**
- **Resansvarig**
- **Näringslivsansvarig (ej närvarande)**
- **Informationsansvarig**
- **Administrationsansvarig**

## § 10. DISKUSSION

- **Nästa styrelse (Ludvig)**

Hur gick intervjuerna?

  - Intervjuerna gick bra.

Hur många är intresserade av att sitta kvar i styrelsen nästa år?

  - Ett par styrelsemedlemmar kan tänka sig att sitta kvar nästa år.
  - Workshop där rekrytering och nästa års styrelse kan diskuteras.
- **Programtröjor (Wilma)**

Många program inom geo vet jag har programtröjor och undrar om det är något som vi också vill göra? Om det är något projekt vi ska börja på nu med design och börja sälja nästa år?

  - Positiv respons från styrelsen. Kolla intresse bland medlemmarna och sedan försöka inkludera dem i projektet.



Dokumentdatum: 2021-04-19

Utskriftsdatum: 2021-04-22

- **Årsmöte (Wilma)**

Vilket datum ska vi sätta för årsmötet?

- Preliminärt Tisdag 11 maj.

§ **11. ÖVRIGA FRÅGOR**

- År 2022 fyller Arktis 15 år. Budgeten för något extra, bjuda på fika, event, märken.
- Avslutningsevent med styrelsen.

§ **12. BESLUT**

Wilma Karlsson föreslår styrelsen

- att** välja Wilma Karlsson till projektledare för a-kitet år 2021.

Styrelsen beslutar

- att** välja Wilma Karlsson till projektledare för a-kitet år 2021.

Wilma Karlsson föreslår styrelsen

- att** välja Adrian Hultmark till projektledare för a-kitet år 2021.

Styrelsen beslutar

- att** välja Adrian Hultmark till projektledare för a-kitet år 2021.

§ **13. NÄSTA MÖTE**

26 April 12.00. Online möte via zoom.

§ **14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat 12.45